

## The Canadian Yearbook of International Law

### Call for Submissions

*The Canadian Yearbook of International Law*, Canada's leading peer-reviewed international legal journal, invites submissions of articles, notes and comments, in English or in French, that advance critical thinking in all areas of public or private international law.

Submissions for each annual volume are encouraged by 31 January, although submissions may be considered at any time as the *Yearbook* has a rolling acceptance policy and publishes online throughout the year until each annual volume is filled. Detailed submission instructions are available at the following link: [Submission Instructions](#).

This journal uses *ScholarOne* - <https://mc.manuscriptcentral.com/cyl> - for online submission and peer review. ScholarOne is a "comprehensive workflow-management system for scholarly journals, books and conferences". Further information on ScholarOne can be found [here](#), and queries can be directed to the Editorial Office at [CYIL-Editor@uottawa.ca](mailto:CYIL-Editor@uottawa.ca).

The *Yearbook* awards, from time to time, the Charles B Bourne Article Prize to the author of an article published in the *Yearbook* that makes an outstanding contribution to international law. The prize was established in honour of Charles B Bourne, founding editor-in-chief of the *Yearbook* from 1963 to 1992.

## Annuaire canadien de droit international

### Appel à soumissions

L'*Annuaire canadien de droit international*, la principale revue de droit international à comité de lecture au Canada, invite la soumission d'articles, de notes ou de commentaires, en français comme en anglais, qui mettent de l'avant une pensée critique dans tous les domaines du droit international public ou privé.

La soumission de textes est encouragée avant le 31 janvier, bien qu'il est possible de soumettre à tout moment car l'*Annuaire* suit une politique d'acceptation continue et publie en ligne tout au long de l'année jusqu'à ce que chaque tome annuel soit complet. Consultez les règlements pour la soumission de textes ici: [Protocole pour la soumission de textes](#).

Cette revue utilise *ScholarOne* - <https://mc.manuscriptcentral.com/cyl> - pour la soumission en ligne et l'évaluation par les pairs. ScholarOne est un « système complet de gestion des flux de travail pour les revues, livres et conférences ». De plus amples informations sur ScholarOne sont disponibles [ici](#), et les questions peuvent être adressées à l'équipe éditoriale à [CYIL-Editor@uottawa.ca](mailto:CYIL-Editor@uottawa.ca).

L'*Annuaire* décerne périodiquement le Prix d'article Charles B Bourne à l'auteur d'un article publié dans l'*Annuaire* qui constitue une contribution exceptionnelle au droit international. Le prix a été institué pour saluer la contribution de Charles B Bourne à titre de rédacteur-en-chef fondateur de l'*Annuaire* entre 1963 et 1992.